

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 13-19/02/2020

Prayer items 2nd week of February

1. World-We must pray for the world's mass media. May our Holy God cleanse the mass media so that the mass media is no longer a tool for spreading evil. We pray for God to remove all exaggeration, attack, slander, violence, etc. Pray for the media to be filled with God's honesty, goodness, peace, joy, love, and hope. Pray for droughts, floods, earthquakes, natural disasters, and all kinds of illnesses in this world. On behalf of the world, we ask God to forgive us our trespasses: sins of not glorifying God, idol worshipping, greed and other sins. May God cleanse us with the blood of Jesus.

2. Country: Pray that God will lead us on the long road of recovery, guide the country on the path of justice, fairness, and compassion. Ask God to give our leaders the wisdom and ability to rebuild and repair the broken system.

3. Church: Pray that God will guide church leaders to imitate Christ and love each other so that others will recognize us as disciples of Jesus. Pray that the Holy Spirit will work in the heart of every Christian so that everyone will not only listen to the Word, but also do it, establish a closer relationship with Jesus Christ, and show His love and mercy.

4. Others: Pray that God will guide the aboriginals of Sarawak and Sabah to come out of poverty, restore their land rights, rise up capable leaders to speak up for them, inspire them to love and serve the Lord. Pray for God's blessings to be upon the family of God, for our brothers and sisters to be strengthened, and that Jesus will be the head of all Christian families. Pray for Christians to live out Christ-like love, forgiveness, and healing in every day of their lives.

卫理公会以萨迦守望者 13-19/02/2020

二月第二个星期的祷告事项

1. 世界-我们要为着世界的大众媒体祷告，祢是圣洁的上帝，求祢洁净大众媒体，使大众传媒不再成为散播罪恶的工具，我们恳求上帝除去一切夸大、攻击、毁谤、暴力等不真实的消息，求上帝的诚实、良善、平安、喜乐、仁爱、盼望，充满在各媒体当中。主啊，我们为这世界许多干旱、洪水、地震、天灾、各样的病症在各地发生，恳求上帝赦免我们得罪祢，不将当得的荣耀归给祢，不但拜偶像得罪祢，贪婪等种种的罪恶都显在祢面前，恳求祢以祢的宝血洁净。

2. 国家：祈求上帝能够在漫长的复原道路上持续前行，引导国家走在公义、公平、和怜悯的道路，祈求上帝给领袖有智慧与能力去重建与修复残破的制度。

3. 教会：祈求上帝指引教会领袖效法基督，肢体彼此相爱，叫众人因此认出我们是耶稣的门徒。祈求圣灵在每一位基督徒心里工作，叫各人不单听道，也要行道；与耶稣基督建立更密切的关系，彰显祂的慈爱与怜悯。

4. 其他：祈求上帝引导砂拉越、沙巴、半岛原住民能够脱离贫穷，恢复土地权、兴起当中有能力的领袖勇敢为他们发声，激励他们爱主的心志，勇敢成为主所重用的领袖。祈求上帝赐福众弟兄姐妹的家庭可以被巩固，以耶稣为一家之主，能够活出爱、饶恕、和医治在每一天生活当中。

Isakhar Pengawal Methodist 13-19/02/2020

Doa minggu kedua Februari

1. Dunia-Kita mesti berdoa untuk media massa sedunia, Allah adalah Tuhan yang kudus, mintalah Tuhan menyucikan media massa agar tidak menjadi alat untuk menyebarkan kejahatan, dan kita

memohon kepada Tuhan untuk menghapuskan segala serangan, fitnah, keganasan dan perkara-perkara yang tidak sah. Semoga kejujuran, kebaikan, kedamaian, kegembiraan, kasih sayang, dan harapan Tuhan dapat memenuhi media yang sedia ada. Tuhan, kebelakangan ini, banyak kemarau, banjir, gempa bumi, bencana alam, dan pelbagai jenis penyakit berlaku di dunia ini, kita meminta Allah memaafkan kita kerana kita berdosa, dan kita tidak memberikan kemuliaan yang sepatutnya kepada Tuhan, kita bukan sahaja menyembah patung berhala, kita telah melakukan banyak kesalahan yang bertentangan dengan Tuhan, Semoga darah suci Tuhan boleh menyucikan segala dosa kita.

2.Negara-Berdoalah agar Tuhan dapat mambantu Negara ini terus berjalan dalam jalan pemulihan, Tuhan boleh mengiring Negara ini ke jalan yang adil, saksama dan belas kasihan. Mintalah Tuhan memberi pemimpin-pemimpin ada kebijaksanaan dan keupayaan untuk membangunkan dan memperbaiki pulih sistem yang kucar-kacir.

3.Gereja-Berdoalah agar Tuhan akan membimbing pemimpin gereja untuk mengikuti teladan Yesus Kristus dan belajar saling menyayangi, supaya orang di sekeliling akan mengenali kita sebagai murid Yesus. Berdoalah agar Roh Kudus akan bekerja di dalam hati setiap orang supaya kita tidak hanya mendengar Firman Tuhan, tetapi mempratikkannya dalam kehidupan seharian, dan boleh mewujudkan hubungan yang lebih mesra dengan Yesus Kristus, untuk menunjukkan kasih dan rahmat-Nya.

4.Lain-lain-Berdoa agar Tuhan untuk membimbing Sarawak, Sabah, dan orang asli di Semenanjung boleh melepasi dari keadaan kemiskinan, memulihkan hak tanah, dan membangkitkan pemimpin yang berkebolehan untuk bersuara untuk mereka, dan memberi inspirasi yang baik kepada mereka untuk mengasihi Tuhan, untuk menjadi pemimpin yang berkebolehan. Berdoalah agar keluarga saudara-saudari diberkati oleh Tuhan, semua orang akan diperkuatkan, dan menjadikan Yesus sebagai ketua keluarga, boleh hidup dengan cinta sejati, saling mengampuni dan saling menyembuhkan dalam kehidupan seharian.